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Abstract (en)
[origin: WO9102684A1] Dispensing apparatus has a resilient, hollow seal member (47, 121) engaged on an expending member (38, 137) which
is tapered so that relative axial movement causes the seal member (47, 121) to be radially expanded into contact with the neck (56, 142) of a
container (10, 133) of material to be dispensed. Dispensing fluid enters the container (10, 133) through a fluid inlet passage (35, 128) which passes
through the expanding member (38, 137). Dissolved or slurried material passes from the container (10, 133) through an outlet passage (28, 129)
which also passes through the expanding member (38, 137).

Abstract (fr)
Appareil de distribution comportant un élément d'étanchéité creux (47, 121) au contact d'un élément se dilatant (38, 137) lequel est conique de sorte
que le mouvement axial relatif provoque la dilatation radicale de l'élément d'étanchéité (47, 121) en contact avec le goulot (56, 142) d'un récipient
(10, 133) de matière à distribuer. Un fluide de distribution pénètre dans le récipient (10, 133) par un passage d'admission de fluide (35, 128) passant
dans l'élément se dilatant (38, 157). La matière dissoute ou sous forme de boue passe dudit récipient (10, 133) dans un passage de sortie (28, 129)
lequel passe également dans l'élément se dilatant (38, 137).
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